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Předseda Ondřej Šebek vystoupil na konferenci „Ekonomika prevence“ 

 Čeští i zahraniční odborníci, tvůrci politik na české i evropské úrovni či špičkoví sportovci, 

kteří vlastním příkladem dokážou motivovat ostatní k zdravějšímu životnímu stylu – ti všichni 

se sešli na třetí ročník konference Zdravotnického deníku Ekonomika prevence, který zaštítil 

předseda vlády České republiky Petr Fiala. 

Prevence očima lékařů, pohyb, stravování, životní styl, ale také odborná data nebo 

zkušenosti z ostatních států.  O tom byla odborná mezinárodní konference Zdravotního 

deníku. Velký prostor zde dostal také sport a role sportovců v propagaci prevence. 

 “Jedním ze základních a nejdostupnějších pilířů prevence je samozřejmě pohyb a sport. Jsem 

moc rád, že jsem byl pozván Zdravotnickým deníkem a mohl jsem prezentovat práci Národní 

sportovní agentury. Zároveň jsem chtěl vyzvat a podpořit veřejnost k aktivnímu životnímu 

stylu. Sport je prvotním prostředkem předcházení zdravotních komplikací,” okomentoval 

konferenci předseda NSA Ondřej Šebek 

 Dle dosavadních studií je stále málo finančních prostředků věnováno právě prevenci. Ta by 

přitom dokázala ušetřit nemalé finanční prostředky na akutní léčbu a následnou péči. Cílem 

konference byla pestrá diskuze napříč obory, kdy panovala jednoznačná shoda na důležitosti 

prevence a posilování její role ve společnosti.  “V rámci spolupráce s ostatními resorty, a 

především pak ministerstvem zdravotnictví bychom rádi do budoucna vytvořili proaktivní 

kampaně, které budou posilovat důležitost aktivního sportování, jako základního stavebního 

kamene prevence, ale také formy rehabilitace po úrazech” doplnil předseda Šebek. 

 

 


